
 
 
 
 

Protokoll fra styremøte i NJFF Rogaland 18. april 2023 
Sted: Jåttåvågen/teams 

Til stede: 
Styret: Tore Skogen, Terje Havsø, Lise Dalen, Ragnhild Ottesen, Per Magne Pedersen, Torstein Gåsland 

Styrets varavalgte: Tor Helge Bjorheim, Oddvar Vermedal. Utvalgsledere: Knut Ivar Skogland, Knut Ståle 
Eriksen. Ansatte: Tore Gilje, Fredrik Fugelli, Anita Træet. Forfall: Rune Aasheim, Geir Walland, Jan Atle 
Larsen. 

 SAKSLISTE: Innledning: Protokoll fra styremøte 6. mars ble godkjent.  

Følgende saker er videreført fra tidligere styremøter:  

Sak 01/23: B/U aktiviteter regionlaget 

Anita og Fredrik framla på årsmøtet utkast til nytt forslag for hvordan regionlaget kan stimulere til B/U- 
camp/leiraktiviteter i lokallagene, med økonomisk støtte fra regionlaget. Modellen tiltres, og iverksettes fra 
april/mai med noen presiseringer etterspurt av noen foreninger.  

NYE SAKER: 

Sak 18/23: Oppsummering årsmøtet 

Valget og endringene i styret og utvalg: Intern opplæring av utvalgsledere iverksettes med utvalgsinstrukser 

Temasamlingene: De var vellykket, erfaringene evalueres med ansvarlig og ivaretas videre. 
Forankre styrets egenvurdering av økonomien, nytteverdi opp mot totalkostnad: Ble ikke behandlet.      
Skal vi opprette nye priser til neste årsmøte? Nye Ildsjelpriser vedtatt og iverksettes. 

Resolusjonene: Bør spisses tematisk lokalt for å få media til å trykke. 
Landsmøte 2024: Vedtak: Landsmøteutvalg i regionlaget med Tore & Tore, Terje, Lise og Per Magne. 
Aktuelle saker til landsmøtet 2024 fokus. 

Sak 19/23: Høringer/uttalelser/post, til-fra NJFF Rogaland. 

Høringer og off. dialog siden forrige styremøte: 

Fra Gjesdal kommune: Høringsuttalelse Kommuneplanens arealdel, Gjesdal.  NJFF Rogaland kritisk til 
kommunens planforslag om næringsareal på Bollestad. Samarbeid med FNF som sender inn uttalelse 17/4. 

Fra Rogaland Fylkeskommune: Høringsuttalelse ”Regionalplan for grønn industri”. NJFF Rogaland støtter 
FNF sine kritiske punkter til regionalplanen, frist 17/4-2023. Alt for rund ordlyd i planen. 

Fra Stavanger kommune: HØRING, forslag til hummerfredningsområder i Stavanger kommune. NJFF 
Rogaland støtter FNF s innstilling til 4 hummerfredningsområder i kommunen. 

Fra Miljødirektoratet: Vedtak MD i klagesak om helikopterlanding ved Kjerag. «Vi viser til klagen fra NJFF og 
NVF på Verneområdestyret for Setesdal Vesthei, Ryfylkeheiane og Frafjordheiane sitt vedtak 11.08.2022. 



Film in Norway gis ikke tillatelse til helikopterflyving og landing på Kjerag.» Flygingen er for lengst utført, 
men vedtaket er viktig preventivt. 

Sak 20/23: Omdefinering kvinneutvalg – Jenter-nettverk: Kvinneutvalget v Ragnhild: AD-Hoch utvalg for å 
utarbeide navn og utvalgsinstrukser, Lise er med.  

Sak 21/23: Gåsejaktsatsing i NJFF Rogaland Møte m Bondelaget uke 17. Anita blir sentral instruktør fra 
Vestland til Agder i regi av NJFF. Vi må ha større vald. Vi prøver å få landbruksdirektoratet til å åpne for 
tidligjakt i januar-mars. Fokus: Jakt. Ikke skadefelling. 

Sak 22/23: Fugleinfluensa. Regionlaget har løpende kontakt med MT. NJFF sentralt har innkalt til møte med 
veterinærtilsynet, NJFF og Mattilsynet i mai. Tore G. deltar fra oss. 

Sak 23/23: Overgang til regnskapsbyrå, prosess og status: Firma dataplan/og system Pro Office vedtatt. 
Dobbel kontroll av faktura. Tore S. kontrollerer Tore G., som kontrollerer friluftsveilederne. Torstein er 
styrets mellomledd/controller, og han fremlegger regnskap og budsjett ved behov. 

Sak 24/23: Fast post: Fra utvalgene i regionlaget: 

Aktiv.utv kvinner v/ Ragnhild: Sentral samling i Molde kommende helg. Ellen Hagen og Ragnhild drar. 

Fagutv. jakt v/Knut Ivar: Bra fokus på Minkfangst i Stavanger kommune. Bør utvide fokus i hele fylket. 

Fagutv. fisk v/ Knut Ståle: Gjeddefiskekonkurranse Bråsteinvatnet m/SRJF, pengepremier. Lage et 

tilsvarende opplegg for vann med gjedde i resten av fylket også, med felles kriterier.  

Aktiv.utv. B/U v/Per Magne Pedersen: Satse på fylkescamp i år? Fellefangst med ungdom er bra aktivitet.  
 

Sak 25/23: Ny dato/sted neste styremøte mandag 22. mai 

Sak 26/23: Annet: Kommunevalget: Ta kontakt med politikerne før valget og høre hvilke standpunkt de 
forskjellige partiene har til våre saker. Endre i FNF kontaktes. Iverksatt v Tore. 

Orienteringer: 
• Medlemsstatus pr 1. april. Regionlaget +3%, Kvinner ca. uendret, B/U +3,25% (3. flest i landet). 

Familiemedlemskap har økt med 18, 86 % i NJFF. 
• Tore G: Hundeseminar Eigersund, ca. 100 deltakere. Programmet avspeilte nok ikke så mye 

hundefolk flest er interesserte i, men det var faglig interessant. Kan være aktuelt med tilsvarende i 
nord-fylket på sikt. 

• Nasjonal B/U samling Rogaland/Sola 12-14 mai. Nesten 60 påmeldte. Lise skal orientere litt om 
prosessene i valgkomiteen til Landsmøtet 2024. Anita foredrag fredag. 

• Dugnadsforsikringen i NJFF gjelder alle organisasjonsledd.  

• Plastrydding. Vi søker om midler til dette v Knut Ståle. 

 

Lise Dalen Styresekretær i NJFF Rogaland 

Tore G. Regionsekretær.  

 

 

 

 
 


